
 Föreningen 

Sonfjällets Fritidsområde  

 

Protokoll fört vid Föreningen Sonfjällets Fritidsområdes årsmöte 2014-12-30. 

1. Stadgeenligt utlysande; ok 

 

2. Fastställande av dagordning; ok 

 

3. Mötesordförande; Agneta Ivarsson 

               Mötessekreterare; Johan Stenlund 

               Justeringsmän; Håkan Ericson, Håkan Sundin 

 

4. Röstlängd ifylld, 29 stugor var representerade, 

7,8,21,23,25,35,45,46,53,57,58,60,74,79,87,88,89,90,92,96,107,112,114,133,390,405,710,712,807. 

Totalt närvarade drygt 50 personer. 

 

5. Årsberättelse och bokslut; 

Skidor; Bra spår, många utanför föreningen som använder dessa. Bra tillskott till kassan. Skidspår.se 

är väldigt populärt, statusuppdatering viktiga.  

Portalen; Uppdaterad med karta över spår och skoterleder. GPS-fil lämnat till destination 

Härjedalen för samordning. 

Spårkarta; Karta delades ut i A3/4 format. 

Skoter; Skyltning nästan klar. Inga klagomål, verkar fungera bra med lederna. Mindre busåkning. 

Sladdar till leder finns vid torget och vid spårdelningen vid kraftlinjen mot områdena. Använd dem 

gärna. 

Pimpeltävling; Sen påsk, något färre deltagare, men gav ett bra tillskott till kassan. 

Golf; Inställt pga klent deltagande. 

Medlemmar; Rapporterades att flera från Hede skall ansluta sig pga de fina skidspåren. 

Avverkning av skog; Kolmodin har ej fått slutligt datum för utförande av detta, och det finns ännu 

tid för att få träd fällda på tomter. 

 

Årsbokslut; 

Något lägre intäkter bl a pga annan värdering av inkomna gåvor. 

Ökade medlemsintäkter. 

Något minskade annonsintäkter. 

Skoterkostnad, ökat pga skyltinköp. 

Skidor, 74tkr kostnad. Inkluderar fika, möten mm. 



Resultat, vinst på 17tkr. 

Inga invändningar fanns till detta. 

 

6. Revisorsberättelse. Allt ok. 

 

7. Balansräkning fastställdes, överskottet fördes över till nästa år.  

8. Styrelsen beviljades ansvarsfrihet. 

 

9. Val av styrelse enligt nedan; 

Ordförande: Omval Agneta Ivarsson, 1år. 

Ledamöter: Omval Helen Säterlund, Johan Stenlund, Rolf Wikstrand 

Nya: Björn Aspelin (6) , Monika Smedman (8), Håkan Sundin (74), Marko Määkinen  

1 år kvar: Anneli Ericson 

Jan Nilsson + Ulf Carlsson ville lämna uppdrag i förtid, detta godkändes. 

Alla områden utom Sonfjällsbyn finns representerade i styrelsen. Könsfördelningen är så jämn den 
kan bli. Bra! 

10. Revisorer + assistent omvaldes. 
 

11. Valberedning; Styrelsen kvarstår då inget annat förslag fanns. 
 

12. Motioner; inga inkomna. 
 

13. Aktiviteter 2015; Samma som tidigare år, dvs Nyårssprint på nyårsafton, tipspromenad på 
långfredagen, Skärsjöpimpeln på påskafton, golfmästerskap i juli samt arbetsdag i september.  
 

14. Fastställande av årsavgift + budget;  

500 kr i avgift oförändrad. 

Utgift för ny portalskylt + ändring av belysningsautomatik finns med i budget, därav lägre resultat. 

15. Övriga frågor; 

Logo; Peter Lindberg stuga 79 kommer att göra minst 2st förslag som kommer att gå ut till 

medlemmarna för omröstning. Solen är 40 år men får vara med och tävla.  

Telefoner; Telia felanmält, 4G är till slut på gång i området. 

Pulkabacke; Enda alternativet i nuläget är gamla bananbacken. Respektera "Liftens" ägares önskan 

att inte gå via den, utan ta skoterspår upp från portalen. Denna fråga är inte enkel, men jobbas 

med. 

Parkering; Mittenparkeringen skall användas av skidåkare. Nedre är numera husvagnsuppställning. 



Nysätern; Skall komma igång med fika och liknande, avvaktar reparation av byggnaden. 

Välkommet. 

Arbetsgrupper; Medlemmarna uppmanades till styrelsen anmäla lust och möjlighet att hjälpa till 

med de aktiviteter som anordnas av föreningen. 

 

Tack riktades till styrelsen för utfört arbete, speciellt mejl med statusuppdateringar. 

16. Nästa möte; Samma tid samma plats, dvs 30 december kl 16 i Råndalens Bygdegård. 

 

Skärsjövålen 150101 

Vid protokollet   
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